
مدیران بی تخصص در هزینه کرد باشگاه
استقلال در حالی از لیگ قهرمانان آسیا حذف شد که 
می شد جلوی چنین اتفاقی را با پرداخت بدهی آندره آ 
استراماچونی گرفت، هیچ چیزی سر جای خود نیست و به 
جایی می رسیم که دیگر کاری از دست کسی ساخته نیست. 
مدیران عامل باشگاه استقلال نشسته بودند تا دولت این 
مشکل را حل کند. در طول سالیان گذشته بدهی بازیکنان 
و مربیان خارجی با کمک دولت پرداخت می شد، اما این بار 
اتفاق دیگری رخ داد و دولت کمک نکرد تا بدهی پرداخت 
نشود. این نشان می دهد که همه چیز سر جای خود نیست، 
مدیریت قدرت آوردن منابع مالی غیردولتی را ندارد و فوتبال 
ما به سمتی می رود که پیشرفتی نخواهیم داشت. فوتبال 
اهمیتی برای دولت ندارد و اگر غیر از این بود بدهی استقلال 
پرداخت می شد. از سوی سازمان بورس ۵۰۰ میلیارد تومان 
به مصطفی آجورلو و علی فتح ا... زاده دو مدیرعامل باشگاه 
استقلال داده شد، اما آن ها بدهی استراماچونی را پرداخت 
نکردند. متأسفانه تمام مدیران ما به خصوص در فوتبال بلد 
نیستند چطور خرج کنند. دخل و خرج مان خیلی با هم 
تفاوت دارد. باشگاه باید درآمدزایی داشته باشد و در دنیا این 
موضوع کاملًا طبیعی است. کریستیانو رونالدو هم اگر پولی 
می گیرد بر اساس عملکردش دستمزد دریافت می کند. 
در فوتبال آلمان حضور داشتم و باشگاه بر مبنای درآمدی 
که داشت با بازیکنان قرارداد می بست، چون خصوصی 
اداره می شد و نمی خواست متضرر شود. : در ایران، چون 
فوتبال به شکل دولتی اداره می شود و مدیر نمی داند پول 
چگونه به دستش می رسد برای خرج کردن آن هم زیاد 
سخت گیری نمی کند. پول حیف و میل می شود و اثربخشی 
که باید ندارد. تنها راه خروج از چنین مسائلی، بار ها گفته 
شده است. فوتبال باشگاهی ایران باید خصوصی شود و 
مدیران باشگاه ها برای خرج کردن وسواس داشته باشند. 
وقتی نظارتی بر دخل و خرج نیست، طبیعتاً نمی توان 
انتظار داشت مشکلات مالی رفع شود، چون قرارداد هایی 
بسته می شود که مبالغ آن ها تأمین نشده است. هر سال هم 
شرایط بدتر و بدتر می شود و بدهی ها افزایش پیدا می کند که 
نتیجه اش محرومیت شده است. باید به هر صورتی که ممکن 
است مدیریت باشگاه های استقلال و پرسپولیس سازماندهی 
شوند. خرج های باشگاه ها زیاد است و باید درآمد خود را به 
درستی هزینه کنند تا خرج بیهوده و خارج از قاعده ای 
نداشته باشند. روی تک تک موارد از جمله جذب بازیکن 
باید حساب و کتاب وجود داشته شود. اگر هزینه جذب 
مربی یا بازیکنی را ندارند نباید اقدامی در این زمینه صورت 
گیرد. باید اشخاص صاحب تخصص بیایند تا مدیریت باشگاه 
را بر عهده بگیرند و به مرور زمان هزینه ها را مدیریت کرد. 
سازمان خصوصی سازی باید مدیرانی را بیاورد که روش 
انعقاد قرارداد با مربی یا بازیکن خارجی را بلد باشند. تا به 
حال چنین قراردادی بسته نشده است. فقط به مشکلات 
دامن زده شده و سازمان خصوصی سازی باید نهایت دقت را 
به خرج دهد تا کاربلد ها مشغول به کار شوند. در سال های 
نه چندان دور به این دو باشگاه در زمان بازی های آسیایی 
همانند تیم ملی نگاه می کردند چون نماینده ایران بودند حالا 
هر دو اگر حذف شوند باز هم نام ایران است. مسئولان باید 
کمک کنند تا هر دو باشگاه در آسیا باقی بمانند و بتوانند به 
نام ایران بازی های خوبی انجام دهند. اگر بخواهند تبعیض 
قائل شوند مسائل دیگری به وجود می آید که به ضرر فوتبال 

کشورمان است. 

آرمان ملی: هفته بیست و ششم لیگ برتر 
که از روز گذشته آغاز شده امروز با برگزاری 
چند دیدار حساس در حالی به پایان می رسد که 
سپاهان، تراکتور و استقلال به دنبال کسب سه 

امتیاز هستند. 
   تلاش تراکتور

تیم فوتبال تراکتور جهت کسب سهمیه 
آسیایی، پنج دیدار فینال گونه را در پیش دارد. 
تی تی ها به رغم تمام شایستگی هایشان، هرچه 
تلاش کردند نتوانستند در کورس سه ضلعی 
قهرمانی باقی بمانند و حالا برای آسیایی شدن 
تلاش می کنند. تراکتوری که جانی دوباره  
گرفته است برای آسیایی شدن با گل گهر بدون 
قعله نویی و مس  رفسنجانی که روی نوار پیروزی 
است رقابت می کند. تراکتور هفته گذشته 
سپاهان صدرنشین را در تبریز زمین گیر کرد 
تا تنها با یک امتیاز اختلاف بیخ گوش به گل گهر 
قرار گیرد. از طرفی مس رفسنجان با دو امتیاز 
اختلاف نسبت به تی تی ها، ضلع سوم کورس 
آسیایی شدن را تشکیل داده اند و بازی این هفته 
شاگردان ربیعی در اصفهان مشخص کننده عیار 
این تیم خواهد بود. تراکتور در این پنج بازی دو بار 
تبریز و سه بار خارج از خانه رو در روی حریفانش 
قرار می گیرد و جهت کسب سهمیه آسیایی ناچار 
به دشت امتیاز های این مسابقه ها خواهد بود. در 
شرایطی که قرار است تنها قهرمان لیگ، سهمیه 
آسیایی کسب کند، نکته کلیدی اینجاست که 
استقلال قهرمان فصل گذشته لیگ مجوزی 
حرفه ای ندارد و مجوز نساجی و پرسپولیس 
نیز مشخص نیست و سپاهان تنها باشگاه از 
جمع بالانشینان جدول محسوب می شود 
که دارای مجوز حرفه ای است. با این اوصاف، 
سهمیه آسیایی، نصیب تیم هایی که با دارا بودن 
مجوز حرفه ای رتبه های بعدی جدول را به خود 
اختصاص داده باشند، خواهد شد. پاکو خمس، 
سرمربی تراکتور در نشست خبری قبل از بازی 
مقابل ملوان، اظهار کرد: تمرینات خوبی در طول 
هفته انجام داده ایم و هفته سختی برای ما بود؛ 
چراکه وقتی مقابل تیم بزرگی پیروز می شویم، 
باید کاری کنیم تا بازیکنان از خواب این پیروزی 
بیدار شوند و با تمرکز بالا برای بازی های آینده 
کار کنند. بازیکنان نباید فکر کنند که با برد 
سپاهان همه چیز تمام شده است و تیم باید از 

نظر روحی و روانی برای بازی های آینده آماده 
شود. وی در خصوص افزایش انتظارها از تراکتور، 
بیان کرد: اینکه انتظارات به حدی برسد که باید 
همه بازی ها را ببریم و این چنین روی تیم فشار 
باشد، اصلا خوب نیست. نتیجه گیری ما فراتر از 
بضاعت تیم است. انتظارهای بالا همچون سفت 
کردن یک پیچ است که در آخر باعث شکستن آن 
می شود. خمس ادامه داد: اگر مقابل ملوان با فکر 
بازی با سپاهان بازی کنیم، نتیجه نمی گیریم. 
اما باید با این دید که بازی با ملوان مهم است 
و با شکست دادن این تیم به رتبه های بالای 
جدول می رسیم، بازی کنیم که در این صورت 
موفق می شویم. ما همچون همیشه باید بازی به 
بازی پیش رویم. وی در خصوص شناخت خود 
از ملوان، توضیح داد: ملوان تیم خوبی است که با 
پرس شدید، رقیب را تحت فشار قرار داده و اجازه 
تصمیم گیری به حریف را نمی دهد. ما باید سریع 
تصمیم گرفته و توپ را به گردش در بیاوریم. ما 
در این زمینه تمرین کرده ایم و باید با ریتم بالا 
بازی کنیم. بازی با ملوان همچون بازی با سپاهان 

مهم است. 

  استقلال 
استقلال در حال حاضر به دلیل تفاضل گل 
در رده دوم جدول قرار دارد. آبی پوشان ۵۲ 
امتیازی می خواهند با کسب پنجمین برد متوالی 
خود همچنان در کورس قهرمانی با سپاهان 
بمانند و حتی شاید در پایان این هفته صدرنشین 
لیگ شوند به شرطی که سه امتیاز این بازی را 
بگیرند. شاید بزرگ ترین مشکل استقلال در بازی 
روز شنبه محرومیت یامگا و سیلوا است این دو 
بازیکن ثابت آبی پوشان از جمله تاثیرگذارترین 
بازیکنان فصل آبی پوشان بوده اند ولی در غیبت 
آنها به احتمال زیاد ساپینتو از صالح حردانی و 
محمدحسین مرادمند در ترکیب تیم استفاده 
کند. استقلال با ۳۶ گل زده بعد از سپاهان 
هجومی ترین تیم لیگ است و از زمان صعود 
هوادار به لیگ برتر حتی یک امتیاز هم به این 
تیم نداده و همواره مقابل هوادار پیروز بوده است. 
هوادار در این فصل یک باخت را به پرسپولیس 
تحمیل کرد و باعث شد که اکنون پرسپولیس در 
رده سوم جدول لیگ قرار بگیرد. هوادار یک تیم 
تمام استقلالی محسوب می شود از ساکت الهامی 

سرمربی تیم تا ایمان عالمی و شاهرخ بیانی و 
برخی بازیکنان همگی سابقه حضور در استقلال 
را دارند اما این دلیل نمی شود که آبی پوشان بازی 

راحتی در پیش داشته باشند. 
  نظر پیشکسوت سپاهان 

سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان اعتقاد 
دارد شانس قهرمانی زردپوشان اصفهانی بیشتر 
از استقلال و پرسپولیس است. حسین چرخابی 
در گفت وگو با تسنیم در مورد رقابت فشرده سه 
تیم برای رسیدن به قهرمانی اظهار داشت: به 
نظرم در حال حاضر شانس قهرمانی سپاهان 
نسبت به استقلال و پرسپولیس بیشتر است. 
سپاهان در حال حاضر از لحاظ تفاضل گل و 
امتیاز نسبت به دو رقیب خود شرایط بهتری دارد 
و نگاهی به بازی های باقیمانده نشان می دهد که 
شانس سپاهان نسبت به این دو تیم کمی بیشتر 
است. وی درباره شکست سپاهان برابر تراکتور 
تبریز در هفته بیست وپنجم لیگ برتر تصریح 
کرد: تراکتور در نیمه اول این بازی نمایش بسیار 
ضعیفی داشت، ولی سپاهان نتوانست از این 
موضوع استفاده کند. در نیمه دوم اما شرایط برای 
تراکتور تغییر کرد و آنها توانستند فوتبال خوبی را 
انجام داده و از موقعیت ها نهایت استفاده را ببرند. 
تراکتور در این بازی سمت راست سپاهان را از کار 
انداخته بود و البته این را هم باید گفت که سمت 
چپ سپاهان نیز کار خاصی انجام نداد. سرمربی 
پیشین تیم فوتبال سپاهان با اشاره به اعتراض 
سپاهان به داوری مسابقه و همچنین انداختن لیزر 
توسط تماشاگران گفت: به هرحال در مورد مسائل 
داوری کارشناسان نظر داده اند، ولی انداختن لیزر 
نباید در فوتبال ایران باب شود و اگر این اتفاق رخ 

دهد سنگ روی سنگ بند نخواهد شد. 
  برنامه کادر فنی 

به گزارش سایت فدراسیون فوتبال، بر اساس 
برنامه ریزی انجام شده، امیر قلعه نویی سرمربی 
تیم ملی فوتبال کشورمان شنبه با حضور در 
ورزشگاه آزادی دیدار استقلال - هوادار را زیر 
نظر قرار می گیرد تا عملکرد بازیکنان دو تیم را 
برای دعوت به اردوهای آینده تیم ملی از نزدیک 
مورد بررسی قرار دهد. سایر بازی های هفته 
بیست وششم لیگ برتر، از طریق آنالیز ویدئویی 
مورد بررسی قلعه نویی و سایر اعضای کادر فنی 

تیم ملی قرار خواهد گرفت. 
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گفت وگو

تراکتور به دنبال مجوز آسیایی 

تلاش سپاهان و استقلال برای صدر 

گفت:  کشورمان  فوتبال  پیشین  مدافع 
من با سپاهان و استقلال قهرمان شدم اما 
مزه قهرمانی پرسپولیس چیز دیگری است. 
محمدرضا مهدوی در گفت وگو با فارس، در 
خصوص شرایط تیم پرسپولیس در لیگ برتر 
امسال اظهار داشت: من واقعاً به جامعه فوتبال 
تبریک می گویم، چرا که امسال رقابت تیم ها 
برای قهرمانی بسیار نزدیک است که این مسأله 
نشان دهنده آن است که فوتبال ما پیشرفت 
کرده. در این چند سال پرسپولیس همیشه حرف 

اول را در فوتبال ایران زده و حتی سال گذشته 
که قهرمان نشد هم چیزی از ارزش های این تیم 
کم نشد. پرسپولیس فوتبال خوبی ارائه می دهد 
اما گاهی کمبود بازیکن باعث شد تا یحیی 
گل محمدی به جوان ها بازی بدهد که تاوان 
آن را هم داد. مهدوی در پاسخ به این سؤال که 
شانس چه تیمی برای قهرمانی بیشتر می دانید 
ادامه داد: از نظر فوتبالی شانس سپاهان بیشتر 
است چراکه بازی های آسان تری در پیش دارد 
اما از طرف دیگر استقلال و پرسپولیس نباید 

امتیاز از دست می دادند که کار به اینجا بکشد. 
البته سپاهان باز هم امتیاز از دست خواهد داد 
همان طور که هفته گذشته به تراکتور باخت. 
هر سه تیم شرایط خیلی خوبی دارند، اما فکر 
می کنم از نظر تجربه، پرسپولیس به دیگر 
شانس های قهرمانی بچربد. محمدرضا مهدوی 
که در هر سه تیم سپاهان، استقلال و پرسپولیس 
بازی کرده در مورد اینکه دوست دارد کدام تیم 
سابقش امسال قهرمان شود تصریح کرد: خدا را 
شکر که در هر سه تیم خوب ایران بازی کردم. 

اگر بخواهم فوتبالی صحبت کنم باید بگویم که 
سپاهان شایسته قهرمانی است، چراکه این تیم 
خیلی خوب بازی می کند. با این هم مزه قهرمانی 
پرسپولیس با یحیی گل محمدی فرق می کند، 
چراکه اغراق نمی کنم اما وقتی پرسپولیس 
قهرمان می شود انگار یک ایران قهرمان شده 
است بس که این تیم در همه جا طرفدار دارد. من 
با سپاهان و استقلال قهرمان شدم اما قهرمانی 
پرسپولیس مزه دیگری دارد و خوشحالی و 

شادی هوادارانش را در هیچ تیمی ندیده ام. 

 مهدوی: با سپاهان و استقلال قهرمان شدم
 اما قهرمانی پرسپولیس مزه دیگری دارد 

فرشاد فلاحت زاده پیشکسوت استقلال 
در خصوص وضعیت این تیم در لیگ برتر و 

حذف از رقابت های آسیا صحبت کرد. 
  درباره پیروزی یک بر صفر تیم 
فوتبال استقلال مقابل آلومینیوم اراک 

چه نظری دارید؟
 هر دو تیم بازی خوبی از خود ارائه کردند، 
اما استقلال توانست نتیجه یک بازی سخت 
خارج خانه را به دست بیاورد. کسب حداکثر 
امتیاز در اراک برای استقلال خیلی مهم 
و حیاتی بود، چون با گرفتن ۳ امتیاز از 
آلومینیوم همچنان در کورس قهرمانی باقی 
ماند. همچنین این پیروزی باعث خواهد شد 
که با روحیه مناسب و ایده آل آماده دیدار های 

بعدی به خصوص دربی شود. 
  ظاهرا حاشیه های پیرامون تیم 
روی  تاثیری  هیچ  استقلال  فوتبال 

عملکرد بازیکنان نگذاشته!
 بعد از اتفاقات و آبروریزی هایی که بابت 
حذف استقلال از لیگ قهرمانان آسیا به بار 
آمد هواداران خیلی صبوری کردند، چون این 
حواشی روی عملکرد تیم در مسابقات تاثیرگذار 
خواهد بود. خوشبختانه بازیکنان و اعضای 
کادرفنی بدون اینکه تمرکزشان به هم بخورد 
کار خودشان را به بهترین شکل انجام دادند و 
نگذاشتند که عدم حضور در آسیا تاثیر منفی 
روی عملکردشان بگذارد. باید از بازیکنان و 
ساپینتو تشکر کرد که حتی با وجود این همه 
مشکلات، تمام توانشان را گذاشته اند. نتایج 
استقلال و روند رو به رشد تیم در این هفته ها 
بیانگر همدلی و اتحاد در تیم است. طرفداران 
استقلال صبوری کردند و با خرید سهام باشگاه 
استقلال، این همه کمک کردند. این تماشاگران 
در سرما و گرما از تیم شان حمایت کردند، چطور 
می توانند از محبت های هواداران چشم پوشی 
کنند؟ معلوم نیست یک بازرس نبوده تا به این 
مدیران گوشزد کند که برای پرداخت مطالبات 
زمان ندارید و از آنها پاسخ بخواهد که قرار 
است برای پرداخت بدهی ها چه کاری بکنند. 
همیشه می گذارند تا زمان بگذرد و پس از اینکه 
کار از کار گذشت، با اعلام اخبار حذف تیم 
محبوب شان با روحیه هواداران بازی می کنند. 

  وزیر ورزش به مشکلات استقلال 
ورود نکرد! 

باید این مشکلات را به دست هیات مدیره و 
وزیر ورزش بسپارند تا مورد بررسی قرار بگیرد، 
چون آنها این دوستان را به عنوان مدیرعامل 
انتخاب کردند. من توقع داشتم، وزیر ورزش 
که خودش ورزشی بوده از همان ابتدا مستقیم 
به این ماجرا ورود می کرد تا جلوی حذف 
استقلال از لیگ قهرمانان آسیا شود. خیلی 
حیف است استقلال که دو سال پیاپی تیم 
بسیار قدرتمندی داشته، به آسیا نرود. چطور 
می خواهند جوابگوی این همه احساسات 

بازیکنان و خیل عظیم هواداران باشند؟

  کوتاه 
تسنیم: حجت کریمی رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال 
... زاده تا زمان تشکیل مجمع  پس از استعفای علی فتح ا
باشگاه استقلال سرپرست این باشگاه شد. پس از انتخاب 
کریمی، صحبت های زیادی درباره برخی تغییرات و همچنین 
اقدامات از سوی او مطرح شد، اما سرپرست باشگاه استقلال 
قصد دارد تمام تمرکزش را برای پرداخت مطالبات آندره آ 
استراماچونی سرمربی ایتالیایی پیشین استقلال بگذارد. در 
پرونده استراماچونی در سال های اخیر اقدام خاصی صورت 
نگرفت و با توجه به زمان کم باقیمانده تا موعد پرداخت 
مطالبات این مربی، کریمی تا زمان تشکیل مجمع باشگاه 
استقلال به دنبال پرداخت پول سرمربی ایتالیایی است تا 
کادر فنی و بازیکنان استقلال با آرامش در مسابقات لیگ 
برتر در راه قهرمانی رقابت کنند. تعلل مدیران استقلال در 
سال های قبل باعث شده است که علاوه بر بالا رفتن قیمت 
ارز، رقم پرداخت پول استراماچونی نجومی و در نهایت 
باعث حذف احتمالی این تیم از لیگ قهرمانان آسیا شود. 
اکنون کریمی تنها چند روز فرصت دارد که بتواند تکلیف 
این پرونده را مشخص کند، کاری که مدیران قبلی نتوانسته 

بودند از عهده آن بربیایند. 

 بین المللی
کریستیانو رونالدو با منتشر کردن پستی به اخراج رودی 
گارسیا واکنش نشان داد. به گزارش اسپورت ۲۴، تساوی 
ناامیدکننده اخیر النصر برابر الفیحاء باعث شد تا سران 
این باشگاه عربستانی دست به تغییر نیمکت خود بزنند. 
به این ترتیب رودی گارسیا، سرمربی سرشناس النصر، از 
کار برکنار شد. بعضی از رسانه رونالدو را مقصر اصلی اخراج 
گارسیا فرانسوی معرفی کردند با این حال این بازیکن 
با منتشر کردن پستی به این اخراج واکنش نشان داد. 
رونالدو در پستی خطاب به گارسیا نوشت: از کار کردن با تو 
خوشحال شدم. برایت بهترین ها را در آینده آرزو می کنم. 
باشگاه النصر تصمیم گرفت که ایلیشیچ سرمربی کروات 
زیر ۱۹ ساله هایش را به عنوان سرمربی موقت انتخاب کند 
تا او جایگزین رودی گارسیا شود. النصر در رده دوم جدول 
رده بندی لیگ عربستان قرار دارد و با تیم صدرنشین الاتحاد 
تنها سه امتیاز اختلاف دارد با این حال سران این باشگاه 
تصمیم گرفتند تا قبل از بازی حساس برابر الهلال گارسیا 
را از کار برکنار کنند از ژوزه مورینیو به عنوان جدی ترین 
گزینه برای هدایت النصر در تابستان سخن به میان می آید 
و گزارش ها حاکی از این است که تیم عربستانی حاضر است 
که برای عقد قرارداد دو ساله با مورینیو ۱۰۰ میلیون یورو 

به او پرداخت کند. 

نتایج دلسرد کننده آزادکاران  
ایران در آسیا 

ایسنا: نمایندگان ایران در پایان رقابت های 
پنج وزن نخست کشتی آزاد قهرمانی آسیا 
صاحب یک مدال طلا و دو برنز شدند. در پایان 
رقابت های ۵ وزن نخست کشتی آزاد قهرمانی 
آسیا ۲۰۲۳ در آستانه قزاقستان، رحمان 
عموزاد در وزن ۶۵ کیلوگرم به مدال طلا رسید، 
امیرحسین کاووسی در ۷۹ و مجتبی گلیج در 
وزن ۹۷ کیلوگرم به مدال برنز رسیدند، مرتضی 
قیاسی در ۷۰ کیلوگرم پنجم شد و علیرضا 
سرلک نیز در وزن ۵۷ کیلوگرم از دور رقابت ها 
کنار رفت. ر جریان رقابت های مقدماتی ۵ وزن 
دوم و پایانی کشتی آزاد قهرمانی آسیا ۲۰۲۳ 
در آستانه قزاقستان، علیرضا کریمی در ۹۲ 
کیلوگرم راهی دیدار فینال شد، یاسین رضا در 
۶۱ و امیررضا معصومی در وزن ۱۲۵ کیلوگرم 
به دیدار رده بندی رفتند، ارشک محبی در وزن 
۹۲ کیلوگرم به گروه بازنده ها رفت و حسین 
ابوذری در وزن ۷۴ کیلوگرم از دور مسابقات 

کنار رفت. 

خارج ازمستطیل سبز

بدون توجه به IOC درباره حضور  
بلاروسی و   ورزشکاران روسی 

 تصمیم می گیریم 
کمیته بین المللی پارالمپیک IPC بدون 
 )IOC( توجه به نظر کمیته بین المللی المپیک
درباره روسیه و بلاروس تصمیم گیری خواهد 
کرد. اندرو پارسونز، رئیس کمیته بین المللی 
پارالمپیک گفت که این سازمان به طور مستقل 
در مورد پذیرش ورزشکاران روسیه و بلاروس 
در بازی های ۲۰۲۴ پاریس تصمیم خواهد 
گرفت و موضوع به بازگشت احتمالی آنها به 
رقابت های المپیک بستگی ندارد. پارسونز گفت: 
موضع ما در مورد روسیه و بلاروس تغییر نکرده 
است. کمیته بین المللی المپیک توصیه ای به 
سازمان های ورزشی بین المللی داده است، اما 
در مورد جنبش پارالمپیک اعمال نمی شود. ما 
همیشه دوست داریم در دنیای ورزش متحد و 

قدرتمند باشیم. 

خبـــــر

   برنامه 
دیدارهای امروز طبق برنامه زیر برگزار می شوند: 

شنبه ۲۶ فروردین ماه ۱۴۰۲
پیکان تهران - صنعت نفت آبادان: ساعت ۱۹:۳۰ - ورزشگاه انقلاب کرج

استقلال - هوادار تهران: ساعت ۱۹:۳۰ - ورزشگاه آزادی تهران
ملوان بندرانزلی- تراکتور تبریز : ساعت ۱۹:۳۰ - ورزشگاه تختی انزلی

فولاد مبارکه سپاهان اصفهان - مس رفسنجان: ساعت ۲۱:۳۰ - ورزشگاه نقش جهان اصفهان

 درخشان:
پرسپولیس می تواند 
به نیمه نهایی حذفی 

برسد! 

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال گفت: 
پرسپولیس با پرداخت طلب رادوشوویچ شرایط 

خوبی برای کسب مجوز حرفه ای دارد. 
  لیگ قهرمانان

مهدی تاج در حاشیه راهپیمایی روز قدس 
در مورد شرایط حضور باشگاه ها در لیگ 
قهرمانان آسیا و کسب مجوز حرفه ای گفت: 
وقتی به فدراسیون بازگشتم هیچ باشگاهی از ما 
نمی توانست در لیگ قهرمانان آسیا شرکت کند 
و در واقع تعلیق بودیم. حلقه اتصال باشگاه ها با 
مجموعه بین المللی فوتبال جدا شده بود اما این 
اتصال با رایزنی که شد برقرار و رفع تلعیق شدیم و 
دوباره در گردونه مسابقات بین الملی آمدیم ولی 
یک اتفاق رخ داد و در سال ۲۰۲۰ فدراسیون 
فوتبال را ۱۲۰ هزار دلار به خاطر تقلبی که شده 
بود جریمه کردند. وی افزود: 8۰ هزار دلار این 
جریمه تعلیق شد ولی ۴۰ هزار دلارش را پرداخت 
کردیم. متاسفانه دیروز نامه ای آمده است که 
سال ۲۰۲۱ هم دوباره تقلب کردید، همان سه 
ماه وقتی که دادیم و ممکن است ۲۰۰ - ۳۰۰ 
هزار دلار فدراسیون فوتبال را جریمه کنند ما 

تا دیروز وقت داشتیم جواب بدهیم که پاسخ 
هم دادیم اما خیلی به شخصه امیدی به قبول 
این جواب ندارم. نباید دوباره تقلب کنیم. همین 
طوری به باشگاه ها هشدار بدهیم چه خوششان 

بیاید چه خوششان نیاید. 
  شرایط پرسپولیس 

رئیس فدراسیون فوتبال تاکید کرد: همین 
امروز ساعت 8 صبح قبل از حضور در راهپیمایی 
جلسه ای با مسئولان کمیته مجوز صدور حرفه ای 
گذاشتیم و خوشبختانه پرسپولیس شرایط 
خوبی دارد و اسناد طلب رادوشوویچ را تحویل 
داده که طلبش را پرداخت کرده است. چیزی 
که قبلا گفتم اگر پرسپولیس این بدهی را ندهد 
حذف می شود. این هشدارها را می دادیم که این 
اتفاق رخ ندهد. خوشبختانه این کار را انجام داد. 
در مورد طلب استراماچونی هم مدام می گوییم 

تا حداقل پولش را باشگاه بدهد. ممکن است 
استقلال به دلیل صدور مجوز حرفه ای آن تاثیر 
اولیه را نداشته باشد اما تنبیهات بعدی در مورد 

این باشگاه انجام نخواهد شد. 
  حضور بانوان 

رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص جلسه با 
وزیر ورزش برای حضور بانوان در ورزشگاه های 
کشور و اینکه بستر این کار در آینده چطور خواهد 
بود، اظهار داشت: دیروز جلسه مفصلی با وزیر 
محترم ورزش و ارکان مرتبط داشتیم. خوشحالم 
که ریاست محترم جمهوری نظر داده بودند که 
چنین جلسه ای برگزار شود. در واقع الزامات 
فیفا و ای اف سی را به طور مفصل شرح دادیم 
که از سال ۲۰۱۷ چند نامه آمده است چطوری 
جواب دادیم و اتفاقات خوبی هم رقم زدیم. در 
بازی پرسپولیس و کاشیمای ژاپن ۳۰- ۴۰ هزار 

بانو به ورزشگاه آمدند. در بازی با کامبوج و هنگ 
کنگ هم بانوان به ورزشگاه آمدند. همین دو 
بازی اخیر تیم ملی با حضور قلعه نویی بانوان را 
به ورزشگاه راه دادیم. اما الان هیچ مانعی برای 
تیم ملی نیست. برای لیگ باید کار برنامه ریزی 
شده ای انجام بدهیم و با حفظ شئونات اسلامی 
و حفظ الزاماتی که در کشور داریم و آن هم برای 
ما بسیار بسیار مهم است. همان طوری که آن 
قوانین اهمیت دارد، رعایت قوانین و حفظ حجاب 
و شئونات اسلامی هم برای ما مهم است و اتفاق 
بدی در ورزشگاه ها رخ نخواهد داد اگر بانوان را به 

ورزشگاه ها راه بدهیم. 
  تیم ملی امید 

تاج در مورد تکلیف کادرفنی تیم امید چه 
زمانی مشخص خواهد شد، گفت: این مسائل 
در حال انجام است. دیروز جلسه ای با قلعه نویی 
داشتم و نظرات او را در مورد تیم ملی امید هم 
گرفتیم و به زودی در هفته آینده سرمربی معلوم 
می شود اما معنای این کار تشکیل تیم و تشکیل 
اردو نیست زیرا در این ۵ هفته آخر لیگ امکان 
تشکیل اردو نیست و لیگ بسیار حساس است. 

نایب رئیس زنان فدراسیون شطرنج می گوید با یک مربی 
اهل روس مذاکرات انجام شده و در صورت نهایی شدن 

قرارداد، اردیبهشت به ایران خواهد آمد. 
شادی پریدر در گفت وگو با ایسنا، درباره انتخاب مربی 
خارجی برای تیم ملی شطرنج اظهار کرد: به کمک کمیته 
اقتصادی فدراسیون، آقای رشیدی، مذاکرات با یک مربی 
خارجی انجام شده است. این مربی اهل روس سال ها 
قهرمان جهان و مربی تیم های ملی مطرحی چون همچون 
هند بوده است. از تاپ ترین مربیان دنیاست اما تا زمانی که 
قرارداد نهایی نشده نمی توانم نام او را بگویم.  نایب رئیس 
فدراسیون شطرنج افزود با تلاشی که آقای تامینی و کمیته 

اقتصادی انجام دادند، ظرف یک ماه آینده قرارداد با این 
مربی روسی نهایی می شود و او به ایران خواهد آمد تا کارها 
را در اردیبهشت شروع کنیم. کمیته اقتصادی قرار است 
منابع مالی این مربی را تامین کند.  او در ادامه در مورد 
برنامه های تیم ملی شطرنج اظهار کرد: شطرنج بازان تا خرداد 
مسابقات زیادی را پیش رو دارند. رقابت های غرب آسیا که 
حکم انتخابی جام جهانی را دارد در خرداد انجام می شود که 
برای ما مهم است. به همین دلیل قبل از این مسابقات قرار 

است مرحله اول و دوم مسابقات قهرمانی کشور زنان و مردان 
را برگزار کنیم. همچنین باید برای انتخاب نفرات حاضر در 
بازی های آسیایی مسابقات قهرمانی کشور و انتخابی های 
تیم ملی را به پایان برسانیم. پریدر به انتخاب نفرات اعزامی 
به بازی های آسیایی اشاره کرد و گفت: در حال حاضر 
شطرنج بازان ما در مسابقه هستند. پرهام مقصودلو در آلمان 
و مبینا علی نسب در اسپانیا است. آنها خود را برای بازی های 
آسیایی آماده می کنند. برای بازی های آسیایی طبق 
آیین نامه پرهام مقصودلو، پویا ایدنی و افشین طباطبایی 
مستقیم انتخاب شده اند و دیگر بازیکنان باید برای سایر 

سهمیه رقابت کنند.  

 مهدی تاج: 

 نباید دوباره تقلب کنیم

مربی شطرنج روس در راه ایران
 نفرات اعزامی به هانگژو مشخص شدند 


